
ZAPISNIK SVETA STARŠEV

Datum: 29. 9. 2009 ob 19. uri 
Prisotni: glej prilogo lista prisotnosti

Predlagan dnevni red:
1. Volitve predsednika sveta staršev
2. Konstituiranje novega sveta staršev
3. Potrditev zapisnika zadnjega sestanka
4. Poročilo o delu šole za preteklo šolsko leto
5. Predlog letnega načrta za tekoče šolsko leto
6. Predlogi in pripombe

Na predlog svetovalne delavke Maje Novljan, je bil dnevni red dopolnjen z volitvami 
predstavnikov staršev v šolski sklad.

Dopolnjen dnevni red:
1. Volitve predsednika sveta staršev
2. Volitve predstavnikov staršev v šolski sklad
3. Konstituiranje novega sveta staršev
4. Potrditev zapisnika zadnjega sestanka
5. Poročilo o delu šole za preteklo šolsko leto
6. Predlog letnega načrta za tekoče šolsko leto
7. Predlogi in pripombe

Ad1.
Predsednici in namestniku sveta staršev je potekel mandat, zato je bilo potrebno 
izvesti volitve. 
Ga.  ravnateljica  se  je  zahvalila  prejšnji  predsednica  sveta  za   sodelovanje  in 
učinkovito vodenje sveta staršev.
Ga.  Breda Sivec se je zahvalila  staršem in vodstvu  šole za  dobro sodelovanje  v 
preteklem mandatu.
G. Stradovnik je pozval starše, da predlagajo kandidate. Povedal je, da mandat traja 
4 leta, zato bi bilo smiselno, da imajo predlagani starši otroke v nižjih razredih.
Za novo predsednico je bila predlagana ga. Vanja Kiswarday, za namestnico pa ga. 
Melita Uran.
Volitve so bile javne, z dvigovanjem rok.
Predlog je bil soglasno potrjen.

Ad2.
Predlog za predstavnike staršev v šolskem skladu:
Ga. Nataša Musar Mišeljić



Ga. Tadeja Flajs Udović
g. Miran Šinigoj
g. Rok Tomšič

Volitve so bile javne. Predlog je bil soglasno sprejet.

Ad3.
G.  Robert  Stradovnik  je  pozval  novo  izvoljeno  predsednico  in  namestnico  sveta 
staršev, da prevzameta vodenje sestanka.
Ga. Kiswarday je predstavnica 1. a razreda, ima pa otroka tudi v 7. razredu, zato 
delovanje šole dobro pozna.
Ga. Uran pa je predstavnica 7. b razreda, vendar ima še otroka v nižjem razredu.

Ad4.
Ga. ravnateljica je povedala, da zapisnika zadnjega sestanka sveta staršev ni, saj ga 
gospa, ki ga je pisala, ni dostavila šoli, zato ga ne morejo potrjevati. Povedala je, da 
se je sestanka udeležilo malo staršev, zato svet ni bil sklepčen. Povzela je vsebino 
zadnjega sestanka, ki je bil namenjen obravnavi vzgojnega načrta, ki je nastal ob 
sodelovanju  staršev  in  učencev.  Dogovor  sestanka  je  bil,  da  starši  predstavijo 
vzgojni  načrt  ostalim  staršem  na  roditeljskih  sestankih,  zato  je  pozvala 
predstavnike staršev, da to storijo na prihodnjem roditeljskem sestanku. Ob koncu 
leta  bodo  tako  starši  lahko  podali  povratno  informacijo,  kako  smo  uresničevali 
vzgojni načrt glede na naloge zapisane v letnem delovnem načrtu.

Ad5.  Ga.  ravnateljica  je  podala  poročilo  o  izpeljavi  letnega  delovnega  načrta  v 
preteklem šolskem letu (priloga poročilo). Nekatere stvari je izpostavila in sicer:

- število izostankov v 6.a in 9.a razredu (hospitalizacija učenca in učenka, ki je 
prenehala obiskovati šolo),

- v tabeli za uspeh je le število učencev, ki napredujejo v naslednji razred in 
število otrok, ki pri tem niso bili uspešni, saj je bil splošni uspeh v prejšnjem 
šolskem letu ukinjen,

- poudarila  je  nujnost  seznanja  staršev  in  učencev  6.  razredov  o  smislu 
sodelovanja  pri  nacionalnem  preverjanju  znanja  -  učenci  lahko  primerjajo 
svoje dosežke z ostalimi učenci po Sloveniji. Dosežki pri slovenskem jeziku so 
nižji od slovenskega povprečja morda tudi zato, ker je na šoli veliko otrok, 
katerim je slovenščina prvi tuj jezik. Zaradi tega pri pouku učitelji izbirajo 
krajša in manj zahtevna besedila.

Pripombe oziroma predlogi staršev:
- dosežki učencev na NPZ-ju je tudi informacija za učitelje, da vidijo, kakšni 

so dosežki učencev glede na rezultate celotne populacije.



- Ga. Koderman (8. b): zakaj v 8. razredu pri slovenščini niso učenci razdeljeni 
po oddelkih, če imamo heterogene skupine.

Odgovor: učenci treh oddelkov so razporejeni v 4 heterogene skupine, zato so 
skupine manjše.
- Kdaj delimo razrede in zakaj?
Odgovor:  razrede na novo normaliziramo kadar je  to  potrebno  zaradi  števila 
učencev (povečanje ali zmanjšanje glede na normativ) ali pa, kadar oddelki ob 
začetku  šolanja  niso  bili  normalizirani  (npr.  vpis  na  dveh  lokacijah,  sestava 
oddelkov  glede  na  naslov  in  ne  po  strokovnih  merilih).  Vzroki  za  ponovno 
normalizacijo so vedno strokovni.
- ga.  Bertoncelj (4.  a):  zakaj  v podaljšanem bivanju učenci 4.  razredov niso 

skupaj, glede na to, da so oddelki na novo oblikovani. Če bi bili skupaj, bi se 
odnosi v novih skupinah lažje in hitreje oblikovali kot sedaj, ko so razdeljeni, 
saj je v času pouka za to manj možnosti kot v času podaljšanega bivanja.

Odgovor:  zaradi  predpisanih  normativov  so  oddelki  v  podaljšanem  bivanju 
sestavljeni iz različnih razredov, zato jih sestavljamo tako, da mlajše učence 
pustimo skupaj in jim pridružimo potrebno število starejših učencev. Učenci 4. in 
5.  razredov so praviloma bolj samostojni  in si  tudi med seboj bolj  pomagajo. 
Pripomba je smiselna, ker so 4. razredi na novo normalizirani, vendar tega nismo 
mogli zagotoviti.
- G. Šinigoj (6. b): zakaj morajo biti zvezki za vse predmete velikosti A4 – 80 

listni, ob koncu leta pa so pri večini predmetov precej prazni.
Odgovor: to je najboljše vprašati učitelje oziroma razrednike, zakaj so se tako 
odločili.
- Ga. Voruna (9. b): opazila je, da so delovni zvezki pri večini predmetov le malo 

izpolnjeni  –  zakaj  jih  je  potrebno kupiti,  hkrati  pa dobivajo učenci  veliko 
dodatnih učnih listov.

- Ga. Flajs Udovič (3. b): ali bi bilo mogoče namestiti v garderobne omarice 
dodatno poličko, da bi učenci lahko imeli del šolskih potrebščin spravljen v 
njih.

- G. Oman (1. b): smiselnost velikega števila različnih učbenikov za isti razred 
in isti predmet. 

Podan je bil predlog, da bi starši dali pobudo za spremembo oziroma poenotenje 
na tem področju na MŠŠ.

Ad6.
Ga. ravnateljica je predstavila predlog letnega delovnega načrta za tekoče šolsko 
leto (priloga).
Ob tem je izpostavila naslednje:

- prestavitev  začetka  pouka  na  8.30  uro.  V  strategiji  mesta  Ljubljane  o 
razvoju osnovnih šol je predlog, da se pouk ne bi pričel pred 8. uro. Glede na 



to, da ni mogoče sestaviti urnika z vsemi izbirnimi predmeti brez pred ur,  je 
svet šole sprejel sklep, da se začetek pouka prestavi na 8.30 uro.

- Na osnovi izkušenj iz projekta Darwin so dnevi dejavnosti za učence od 6. do 
9. razreda v letošnjem letu načrtovani skupaj, kot teden dejavnosti.

Predlogi in pripombe staršev:
- starši so pohvalili izvedbo projekta Darwin.
- Ga.  Zemljič  (2.  b):  starši  v  razredu  niso  bili  navdušeni  nad  prestavitvijo 

začetka  pouka,  saj  mlajši  otroci  zjutraj  potrebujejo  varstvo,  šola  pa  je 
dolžna zagotoviti jutranje varstvo le za učence 1. razreda.

Odgovor: Za učence 1. triletja je organizirano jutranje varstvo, po prihodu prvih 
vozačev pa tudi varstvo vozačev od 4. razreda dalje.
- Ga.  Bertoncelj  (4.  a):  predlog,  da  je  zbiralna  akcija  papirja  napovedana  v 

naprej in ni organizirana pred počitnicami, da bi zbiranje doma laže planirali. 
Dobro  je,  če  je  v  naprej  znan  namen  porabe  sredstev  pridobljenih  z 
zbiranjem starega papirja.

Odgovor:  za datume se  bomo dogovorili  in  jih  objavili  na  spletni  strani  šole. 
Kartuše  se bodo letos zbirale za Rdeče noske,  nadaljuje pa se tudi  zbiranje 
pokrovčkov.
- Predstavnica 3. razreda je povedala, da starši obžalujejo ukinjanje tabora.
Odgovor:  zaradi  spremembe  zakonodaje  je  ukinjeno  finančno  vrednotenje 
taborov  s  strani  ministrstva,  tako  da  bi  stroške  za  učitelje  (5  ur,  terenski 
dodatek) morali zaračunati staršem, kar bi pomenilo zvišanje cene tabora.
- ga.  Uran (7.  b):  zimska  šola  v  naravi  je  bila  v  prejšnjem letu  odpovedana 

zaradi  premajhnega  števila  prijav  in  sprašujejo,  če  bi  bilo  možno  letos 
priključiti še učence 7. razredov.

- Ga. Spahija (5. a): nekateri starši so bili nezadovoljni, ker je bila udeležba 
staršev na FIT olimpijadi obvezna. Mnenje staršev je bilo, da nadomeščamo 
24. 12. 2009, ko bodo otroci doma, starši pa imajo službo.

- predstavnica  5.  b  razreda  je  povedala,  da  se  je  tudi  v  njihovem razredu 
pojavilo negodovanje zaradi obvezne prisotnosti staršev.

Odgovor:  FIT olimpijada  je  bila  organizirana  na  pobudo MOL,  da  bi  zaživela 
šolska igrišča in v sodelovanju z društvom FIT-om. Njihova filozofija je, da naj 
bi  otrok  pri  gibanju  sodeloval  s  staršem,  ki  istočasno  skrbi  tudi  za  njegovo 
varnost. Zato je bilo rečeno, da se morajo FIT olimpijade udeležiti otroci in 
starši.
24. 12. smo prosti, ker imamo dan odprtih vrat v soboto, 28. 11. 2009, vendar pa 
bo ta dan organizirano varstvo do 13. ure. 
 - predstavnica 4. a je predlagala, da bi starše obvestili o alternativni možnosti, 
da ne bi zaradi težav staršev s prisotnostjo na prireditvi, prihajalo do zapletov.

Ad 7.



Ga. Koderman (8.b)
Zakaj  je  potrebno,  da  šolski  kombi  pripelje  otroke  v  šolo  že  45  min  pred 
začetkom pouka?
Odg.: Na šoli je 190 učencev upravičenih do prevoza, 165 otrok se vozi. Zaradi 
števila otrok smo zaprosili  za dodaten prevoz.  Zaradi ozkosti  ulic prevoza ni 
mogoče opraviti z večjim avtobusom, zato je potrebno opraviti več voženj. Da 
pridejo vsi učenci pravočasno v šolo, pridejo prvi vozači v šolo 45 pred začetkom 
pouka.
Ga. Zemljič (2.b)
Kdaj bodo imeli avtobusi varnostne sedeže na vseh sedežih, oziroma, zakaj ne 
naročamo avtobusov z varnostnimi pasovi?
Odg.: Policija preveri avtobuse pred odhodom. Zakon zahteva, da so pasovi na 
sedežih  ob  prehodu,  na  zadnjih  in  sprednjih  sedežih,  kar  avtobusi,  ki  jih 
naročamo imajo. Določilo, da morajo biti pripeti z varnostnimi pasovi  na vseh 
sedežih stopi v veljavo leta 2011. Trenutno še ni dovolj avtobusov, ki bi že imeli 
pasove na vseh sedežih, zato ne moremo naročati le teh.
Ga. Zemljič (2. b)
Zaradi zaraščenosti pločnikov (živa meja) na Mencingerjevi in Splitski ulici je 
pot v šolo nevarna.
Odg.: Sliko obstoječega stanja, ki  smo jo dobili  je hišnik odnesel  na četrtno 
skupnost, da bodo uredili obrezovanje žive meje.
Ga. Koderman (8. b)
Kakšen je namen prehranske kartice?
Odg.:  Namen  je  evidentiranje  kosila  v  kuhinji  in  v  kratkem  tudi  izposoji  v 
knjižnici (ne bo več papirnatih izkaznic).
Ga. Kiswardaj (1. a)
Kaj se zgodi, če učenec kartico pozabi ali izgubi?
Odg.: Učenec kosilo dobi, vendar je potrebno učence navajati, da je pozabljanja 
čim manj. Če učenec kartico izgubi, dobi novo, vendar pa je potrebno plačati 
kartico.
Ga. Kiswarday (1. a) je dala pobudo, da se tudi pri vhodu v 1. triletje namestijo 
stojala za kolesa.
G. Šinigoj (6. b)
Kakšna je cena kart za otroke ob dnevih dejavnosti (Kolosej, muzeji)?
Odg.: Pri kartah imamo popust kot skupina.

Zaključek sestanka 21.45.

Zapisala: Maja Novljan




